
 

 
 

GRUNDEJERFORENINGEN CHARLESAGER 
Der indkaldes herved til ordinær generalforsamling for tooghalvtredsindstyvende gang 

 

Lørdag den 5. august 2017 kl. 14.00 hos Johannes, Sydvej 5B 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
DAGSORDEN:  
 
1. Valg af dirigent og sekretær, samt optælling af stemmeberettigede. 

2. Godkendelse af referat fra august 2016 

3. Formandens beretning  

4. Kassererens regnskab, bilag 1  

5. Opgaver i det kommende år, Vejudvalgets oplæg til afhjælpning af vejsituationen  

6. Budget 2017/2018, bilag 2  

7. Indkomne forslag: Hjertestarter bilag3 og Vej løsning bilag 4 

8. Valg til bestyrelsen:  

På valg – Kamille -som genopstiller 

Valg af suppleant til bestyrelsen, (genopstiller Kirsten Sørensen?)  

Valg af revisor Torben Brix genopstiller  

11. Værter til næste års generalforsamling og arbejdsdage  

12. Eventuelt: Pkt. 1 Interesse for en Facebookside? 

 
Bilag: 

1: Formandens beretning (vedhæftet i mail) 
2: Regnskab 2016/2017 samt budgetter (vedhæftet i mail) 
3: Forslag 1: Hjertestarter i Charlesager (herunder) 
4: Vejudvalgets løsning (herunder) 
5. Weland og Sønner yderligere specifikationer (vedhæftet i mail) 
6. Fuldmagt til medlemmer som ikke kommer til GF 

 
 
 

På vegne af bestyrelsen 
 



Kamille Brix 

 

 

Bilag 3  
 

 

Hjertestarter i Charlesager 

Forslag fra Lene og Tom Jensen 

 

30-06-2017  

Her er et forslag til generalforsamlingen d. 05-08- 2017 

 At grundejerforeningen køber en HJERTESTARTER, kan købes hos Coop for ca. 8000,00 kr. 

 (over 50% af foreningens medlemmer er over 65 år) 

   

Placering: I midten af vores område, så Dæmningen vil være ideelt.  

  

MVH.  

Lene og Tom Jensen 

Dæmningen 6 

  



 

Bilag 4  
 
 

 Vejudvalgets forslag til varig løsning af vejproblem ved Blikvej/Charlesvej 

Vejudvalget består af Johannes Hooge, Torben Nielsen og Bent Träger 

Forudsætning: 

Vejudvalget har undersøgt hvilken model der vil give en solid og holdbar løsning i mange år frem. Denne 

skal blandt andet kunne holde til kørslen med meget store lastbiler (ved bygge projekter) og renovation 

bilerne, samtidig med skybrud og hård frost.  

I udvalget sad fagfolk som udover deres evne til at finde løsninger og indhente tilbud også repræsentere en 

solid erfaring med sådanne løsninger.  

 

Anbefaling af løsning: 

Deres forslag til en løsning kan ses på næste side. 

 

Tilbud: 

Der er indhentet et tilbud som beløber sig til 34.500 kr. Tilbud vedlagt. 

 

Økonomi: 

Tilbuddet er mere end hvad vi har i kassebeholdningen.  Vi må forvente at det løber op i 45.000kr. med 

moms + erfaringsmæssigt skal der pålægges ca. 30% til uforudsete udgifter (fx er det priser fra 2016). Vi må 

forvente at det nok løber op i ca 60.000 kr. Kassebeholdningen jvf. Budget er ca 39.000 kr. 

En af bestyrelsens overvejelser er at foreningen normalt bruger 3.000 kr. årligt på vejvedligeholdelse. 

Omregnet er det omkring 20 års vedligehold, som investeres på én gang.  

Vi har ikke pengene i kassen, så alle grundejere må forvente lave en ekstra indbetaling på 1000 kr. Som 

engangsindbetaling. 

Bestyrelsen er samstemmende blevet enige om at denne beslutning er af så væsentlig en karakter at vi 

henstiller til at generalforsamlingen tager beslutning via afstemning. Grundejere der ikke deltager på 

generalforsamlingen bør/bedes brevstemme, eller sende fuldmagt til stedfortrædere. 

Bestyrelsen lægger op til drøftelse på generalforsamlingen. På sidste GF blev der nedsat og valgt et erfarent 

og fagligt kompetent vejudvalg, med det mål at finde den korrekte løsning. Bestyrelsen støtter 

generalforsamlingens beslutning, men indstiller til at hvis denne løsning ikke vedtages, arbejdes der ikke 

videre på flere løsningsforslag, men vedligeholdes løbende på tidligere vis.  

 



 



 

  



 

  



 

  



 



 



 

 


